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BR.0052-7-2/10 
 

Protokół Nr LIV/2010  
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 17 czerwca 2010 r. 
 
 

Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00, a zakończono o godzinie 14.15. 
Z ustawowego składu Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach wzięło 
udział 19 radnych (nieobecny usprawiedliwiony: Czesław Orlik, Piotr Picyk; lista obecności 
stanowi załącznik nr 1) oraz Wójt, Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, Skarbnik, Sołtysi, 
Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
 
 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu LIII sesji. 
4. Sprawozdanie doraźnej Komisji Rady Gminy Czerwonak ds. Monitorowania Lokalizacji 

Spalarni. 
5. Uchwała w sprawie warunków udzielenia bonifikat i wysokości stawek procentowych 

przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Czerwonak. 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 339/XLVII/2009 z dnia 16 grudnia 2009r. w sprawie 

budŜetu  Gminy Czerwonak na 2010r. 
7. Uchwała w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa poprzez uchylenie 

uchwały nr 276/XXXIX/2009 Rady Gminy Czerwonak z dnia 21 maja 2009 r. w sprawie 
wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu na terenie sołectw Kicin i Kliny. 

8. Informacja na temat zagroŜenia powodziowego w gminie Czerwonak. 
9. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego 

gminy między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
10. Prezentacja działalności ZHP Hufiec Czerwonak na terenie Gminy Czerwonak. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czerwonak Zbigniew Zieliński. 
 Przewodniczący Rady poinformował, iŜ Gmina Czerwonak została laureatem 
dwudziestej jubileuszowej edycji Konkursu „Teraz Polska”. 
 Głównym celem Fundacji Polskiego Godła Promocyjnego jest promowanie w kraju i 
za granicą produktów, usług oraz od czterech lat równieŜ gmin. W konkursie dla gmin kryteria 
dostosowane były do charakteru administracyjnego oraz wielkości gminy. Oceniane były: 
polityka inwestycyjna gminy, dostęp do infrastruktury technicznej, sposoby realizacji polityki 
społecznej, organizacja i forma zarządzania. W tych zakresach wypadliśmy bardzo dobrze, 
co potwierdza silną pozycję Gminy Czerwonak na tle Polski. 
 Wyjątkowe wyróŜnienie Kapituły Konkursu odebrał Wójt Gminy Mariusz Poznański.  
Prezentując statuetkę powiedział, Ŝe o nagrodę gmina starała się 3 lata, a w zdobyciu jej 
pomogło uzyskanie certyfikatu ISSO 9001. Wójt podkreślił, Ŝe nagroda ta jest wyjątkowa, 
poniewaŜ dotyczy jakości pracy całego urzędu.  
 Wójt przekazał równieŜ informacje na temat działań dyskredytujących nagrodę jakie 
podjął radny Marek Pietrzyński, który sprawdza kryteria przyznania nagrody i dokumenty, na 
podstawie których gmina została oceniona. Wójt powiedział, Ŝe wiele rzeczy moŜe 
wybaczyć, jednak tych działań nie moŜe.  
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Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe wniesiono 2 autopoprawki: do projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę nr 339/XLVII/2009 z dnia 16 grudnia 2009 r. w sprawie budŜetu  
Gminy Czerwonak na 2010r. oraz do projektu uchwały w sprawie warunków udzielenia 
bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych będących 
własnością Gminy Czerwonak. 
 Porządek obrad wraz z wniesionymi autopoprawkami został przyjęty 17 głosami przy 2 
wstrzymujących się. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19obecnych na sali. 
  
Ad.3. Przyjęcie protokołu LIII sesji. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół LIII sesji Rady Gminy 
Czerwonak, który został przyjęty 18 głosami przy 1 wstrzymującym się. W głosowaniu wzięło 
udział 19 radnych z 19 obecnych na sali.  
 
 
Ad.4. Sprawozdanie doraźnej komisji Rady Gminy Czerwonak ds. Monitorowania Lokalizacji 
Spalarni. 
 Przewodniczący doraźnej komisji Rady Gminy Czerwonak ds. Monitorowania 
Lokalizacji Spalarni Waldemar Filipowicz poinformował, Ŝe wydano decyzję środowiskową 
dotyczącą lokalizacji spalarni, która została zaskarŜona do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego przez Stowarzyszenie „Ekologiczna Gmina”  z Koziegłów. 
 10 czerwca odbyło się spotkanie z Prezydentem Miasta Poznania, będące 
odpowiedzią na apel, jaki wystosował radny Waldemar Filipowicz, stowarzyszenia 
ekologiczne z terenu gminy  oraz Przewodniczący Rady, w imieniu Rady Gminy Czerwonak.  
Celem spotkania była rzeczowa rozmowa na temat wyboru lokalizacji preferowanej przez 
Miasto Poznań i ewentualnej budowy instalacji. Ze strony Miasta Poznań: Ryszard Grobelny 
Prezydent Miasta Poznania, Mirosław Kruszyński Zastępca Prezydenta, BoŜena Przewoźna 
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Miasta Poznania 
Ze strony Gminy Czerwonak:  Mariusz Poznański Wójt Gminy, Zbigniew Zieliński Przewodniczący 
Rady Gminy, Waldemar Filipowicz Przewodniczący doraźnej Komisji Rady Gminy Czerwonak 
ds. Monitorowania Lokalizacji Spalarni, Tomasz Deskiewicz Przewodniczący Stowarzyszenia 
„Ekologiczna Gmina”, Maria Noster Przewodnicząca Stowarzyszenia „śyj Normalnie”, Marcin 
Wojtkowiak radny,  członek Stowarzyszenia  „Rozwoju Rekreacji  i Ochrony Środowiska”, 
Marek Pietrzyński radny, członek Stowarzyszenia „Ekologiczna Gmina” Katarzyna Obrowska i 
Beata Wardaszka – Gałązka członkowie stowarzyszenia „śyj Normalnie”. 
 Radny poinformował, Ŝe Prezydent Miasta Poznania w swojej wypowiedzi przyznał 
prawo do obrony w sprawie wyboru lokalizacji, jedna z posiadanej wiedzy wynika, Ŝe 
spalarnia nie jest szkodliwa. Jedyną szansą na wstrzymanie budowy spalarni jest wskazanie jej 
szkodliwości. Prezydent Miasta Poznania zadeklarował powołanie zespołów, w skład których 
wchodzić będą przedstawiciele obu zainteresowanych stron: ds. monitorowania działań COŚ 
Koziegłowy, którego celem będzie rzetelna informacja na temat działań podjętych na 
terenie oczyszczalni; ds. nadzoru lokalizacji i ewentualnej budowy spalarni. 
 Prezydent zadeklarował równieŜ gotowość do rozpoczęcia dialogu społecznego oraz 
zlecenia zbadania stanu środowiska w Koziegłowach przez zespół lub firmę z środków Miasta 
Poznania.  
 Radny Waldemar Filipowicz uznał za sukces wnioski wypracowane na spotkaniu jako 
efekt podjętych działań, które umoŜliwią w przyszłości rzeczową ocenę sytuacji. 
 Przewodniczący Rady odczytał wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Gospodarki Wodnej, która zwraca się z propozycją zmiany formy sprawozdania 
doraźnej komisji Rady Gminy Czerwonak ds. Monitorowania Lokalizacji Spalarni z ustnej na 
pisemną. Komisja jest zdania, iŜ forma pisemna sprawozdania dostarczona radnym razem z 
materiałami sesyjnymi umoŜliwi dokładne zapoznanie się z przedłoŜonym materiałem i 
przygotowanie się do ewentualnej dyskusji merytorycznej.  
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Ad.5. Uchwała w sprawie warunków udzielenia bonifikat i wysokości stawek procentowych 
przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Czerwonak. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe zgodnie z nowym brzmieniem art. 68 
ustawy o gospodarce nieruchomościami właściwy organ moŜe udzielić bonifikaty od ceny 
ustalonej zgodnie z art. 67 ust. 3 na podstawie uchwały rady, jeŜeli nieruchomość jest 
sprzedawana jako lokal mieszkalny. W uchwale rady określa się w szczególności warunki 
udzielania bonifikat i wysokość stawek procentowych.  

Bez podjęcia przedmiotowej uchwały określającej warunki udzielania bonifikat - 
inaczej mówiąc kryteriów, którymi mają się kierować organy właściwe do gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność jednostek samorządu terytorialnego, decydując o 
tym czy udzielić, czy teŜ odmówić udzielenia bonifikaty od sprzedaŜy takich nieruchomości - 
zbycie lokali z jednoczesnym udzieleniem bonifikaty będzie niemoŜliwe. 

Mając powyŜsze na względzie podjęcie przedmiotowej uchwały w sprawie warunków 
udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych 
będących własnością Gminy Czerwonak jest słuszne i uzasadnione. 
 Komisja BudŜetu i Finansów złoŜyła wniosek o zmianę w §3 określeń wyraŜonych w 
procentach na punkty procentowe. Na wniosek komisji została przygotowana 
autopoprawka uwzględniająca punkty procentowe. 
 W trakcie dyskusji projekt uchwały został przeformułowany w taki sposób, by w 
uchwale bonifikaty wyraŜane były w procentach,  a nie w punktach procentowych – będzie 
bardziej czytelne dla odbiorcy dokumentu.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały wraz z 
wprowadzonymi zmianami. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Ad.6. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 339/XLVII/2009 z dnia 16 grudnia 2009r. w sprawie 
budŜetu  Gminy Czerwonak na 2010r. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska  przedstawiła autopoprawkę, która dotyczyła: 
- zwrot do budŜetu środków w kwocie 15 tys. pln w związku z niŜszymi niŜ planowane kosztami 
ochrony elektronicznej – Wydział Zarządzania Kryzysowego; 
- przeniesienie środków w kwocie 3.600 pln w celu utworzenia nowego zadania 
inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa systemu monitoringu wizyjnego w Gminie” - Wydział 
Zarządzania Kryzysowego; 
- zwiększenie środków na remont schodów o 20 tys. pln – Wydział Organizacyjno – 
Administracyjny. 
  Skarbnik przedstawiła objaśnienia projektu uchwały. Najwięcej kontrowersji wzbudził 
punkt dotyczący inwestycji i141 Budowa miejsc parkingowych w Koziegłowach, kwota 900 
tys zł; budowa I etapu parkingu w Koziegłowach (68 stanowisk postojowych). 
 Zmianie uległa równieŜ kwota do której Wójt moŜe samodzielnie zaciągać 
zobowiązania do 5 mln pln.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Anna Flaczyńska przekazał negatywną 
opinie komisji na temat wniosku w sprawie remontu schodów wejściowych do budynku 
Urzędu Gminy. Zarówno kwota – blisko 100 tys pln – jak i materiał z jakiego mają być 
wykonane schody – granit – wzbudziły wątpliwości komisji.   
 Wójt wyjaśnił, Ŝe schody były juŜ remontowane kilka razy i technologa dotychczas 
stosowana nie sprawdza się. Stad zmiana materiału wykończeniowego. Wójt wyjaśnił 
równieŜ, Ŝe sugerował granit polski ze Strzegomia – jest dobrej jakości i tańszy niŜ inne 
materiały tego typy.   Schody muszą być bezpieczne i funkcjonalne, są wizytówką urzędu.  
 Radna Renata Walerych uwaŜa, Ŝe kwota na remont schodów jest znacznie za 
wysoka. Zdaniem radnej wizualizację schodów powinien zrobić specjalista – plastyk, by 
łączenie płytek z inną okładziną zewnętrzną wyglądało estetycznie.  
 Komisja BudŜetu i Finansów stoi na stanowisku by zabezpieczyć środki na remont 
schodów w proponowanej kwocie, jednak do remontu przystąpić po fachowej analizie 
tematu.  
 Radny Tadeusz Sikoń zwrócił uwagę, iŜ podgrzewanie  elektryczne schodów zwiększy 
ich Ŝywotność – będą bardziej odporne na skoki temperatur.   
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 Przewodniczący Rady uwaŜa, Ŝe kwota na remont schodów jest bardzo wysoka, 
naleŜy się nad tematem raz jeszcze dobrze zastanowić.  
 Wójt zobowiązał się do dostarczenia projektu i objaśnień dotyczących technologii 
wykonania.  
 Ustalono, Ŝe konsultację w tym temacie odbywać się będą z Komisją Rozwoju 
Gospodarczego, Przestrzennego, Gospodarki Terenowej i Budownictwa.  
 Komisja zaopiniowała pozytywnie ( niejednogłośnie)  projekt uchwały budŜetowej. 
 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na wysoką kwotę na inwentaryzację budynków 
komunalnych. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe istnieje konieczność wykonania 
inwentaryzacji budynków komunalnych. Wskazane środki wystarczą na inwentaryzację ok. 
1/3 zasobów komunalnych.  
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki 
Wodnej Andrzej Rajewicz złoŜył wniosek: o wykreślenie z projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę nr 339/XLVII/2009 z dnia 16 grudnia 2009r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 
2010 r. zapisu pkt 4.  objaśnień: „Wniosek Wydziału Inwestycji w sprawie zmian budŜetu na 
zadaniach” o teści: 
i141 Budowa miejsc parkingowych w Koziegłowach, kwota 900.000,00 zł Budowa I etapu 
parkingu w Koziegłowach (68 stanowisk postojowych).  
 Radny Jerzy Wolniewicz wyraził stanowczy sprzeciw budowie parkingu w 
Koziegłowach. Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami budowy miała się podjąć Spółdzielnia 
Mieszkaniowa im. 23 lutego w Koziegłowach, po przekazaniu wskazanego terenu. Zdaniem 
radnego koszty budowy są bardzo wysokie, naleŜy ten punkt wykreślić z projektu uchwały i 
zastanowić się nad tematem raz jeszcze. 
 Na pytanie radnego dlaczego  środki na zakup domku drewnianego, który ma stanąć 
na terenach rekreacyjnych są  w  Wydziale Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej, a 
nie Akwenu Wójt odpowiedział, Ŝe teren na którym ma stanąć domek nie został jeszcze 
przekazany AKWEN-owi.  
 Radny Jerzy Wolniewicz zwrócił się z pytaniem o moŜliwości i formę pomocy dla osób 
poszkodowanych przez powódź. 
 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji skierowała wniosek o przyjęcie minimum 5 
dzieci na obóz harcerski, z terenu gminy Golina z propozycją przeznaczenia na ten cel ok. 5 
tys. pln. 
 Wójt zaproponował by zorganizować 2-tygodniowy wypoczynek na terenie gminy dla  
25 dzieci. Koszt takiego przedsięwzięcia to ok. 40 tys pln. Wójt otrzymał akceptację rady na 
przeznaczenie 40 tys. pln na pobyt dzieci na terenie gminy – uchwała zostanie przygotowana 
na sesję lipcową.  
 Radny Andrzej Rajewicz poinformował, Ŝe lokalne struktury Platformy Obywatelskiej 
podjęły decyzję o przekazaniu  kwoty w wysokości 1 000 pln na pobyt dzieci na terenie naszej 
gminy.  
 Radny Andrzej Rajewicz, przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Gospodarki Wodnej przekazał Przewodniczącemu Rady wniosek komisji o 
wykreślenie z projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr 339/XLVII/2009 z dnia 16 grudnia 
2009r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2010r. punktu dotyczącego budowy miejsc 
parkingowych w Koziegłowach. Przypomniał, Ŝe o parkingu rozmowy prowadzone były w 
ubiegłym roku, teraz powstają nowe potrzeby  - boisko pełnowymiarowe, większe targowisko. 
 Radny Przemysław Ptak w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP uwaŜa, 
Ŝe naleŜy wykreślić punkt dotyczący budowy parkingu celem dokonania raz jeszcze analizy 
kosztów.  
 Radny Marek Pietrzyński zwrócił się z pytaniem, co stało się z projektem parkingu i 
terenów rekreacyjnych w Koziegłowach, który został wykonany w grudniu 2008 r.  
Zaprotestował przeciw wybiórczemu traktowaniu przygotowywanych projektów. Zdaniem 
radnego naleŜy realizować inwestycje kompleksowo, zgodnie z przygotowanym projektem.   
 Radny zwrócił uwagę na zapisy projektu uchwały dotyczące umniejszenia deficytu i 
zmniejszenia kwoty kredytu. Zdaniem radnego wysokość kredytów została zaplanowana w  
kwocie umoŜliwiającej realizację konkretnych zadań inwestycyjnych, a zatem skąd decyzje o 
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ich umniejszaniu. Skoro posiadamy wolne środki dlaczego nie przeznacza się ich na inne 
inwestycje – drogi, oświetlenie, itp. 
 Radny Henryk Szczot w imieniu Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 
oraz w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zwrócił się o udzielenie informacji na 
temat ilości planowanych etapów budowy parkingu w Koziegłowach i kosztu całkowitego 
planowanej inwestycji.  
 Wójt odpowiedział, Ŝe II etapem inwestycji jest budowa parku. Całość zadania 
szacowana jest na ok. 2 mln pln. 
 Radny Marcin Wojtkowiak podkreślił, Ŝe w związku ze zmianą ustawy o finansach 
publicznych rok  2010 jest ostatnim rokiem, który nie będzie zaliczany do wskaźnika zadłuŜenia 
gminy, a zatem to ostatnia szansa na skorzystanie z duŜych kredytów.  
 Wójt wyjaśnił, Ŝe hamulcem działań jest nierozwiązana sprawa realizacji projektu 
kanalizacji „Puszcza Zielonka”, nie moŜna realizować budowy  dróg w miejscach gdzie nie 
została wykonana sieć kanalizacyjna. Kredyt na tą inwestycję wynosi 75 mln pln na 22 lata 
(zabezpieczony wekslem bankowym), jednak nie ma banku, który chciałby udzielić kredytu 
na w/w kwotę i dany okres czasu. Problemem jest równieŜ nierównomierne zadłuŜenie gmin 
naleŜących do związku oraz brak moŜliwości zabezpieczenia swojej części inwestycji 
wekslem. Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska jest zainteresowany realizacją projektu i 
moŜna liczyć na jego wsparcie.  
 Radny Jerzy Stępień przewodniczący Rady Osiedla Leśnego poinformował, Ŝe 
mieszkańcy Koziegłów zniecierpliwieni są przedłuŜającą się procedurą dotyczącą powstania 
parkingu. 
 Radny Leszek Lesiczka zwrócił się z prośbą o ogrodzenie ogrodu przy Szkole 
Podstawowej w Kicinie. 
 Radna Renata Walerych uwaŜa, Ŝe naleŜało by raz jeszcze zastanowić się na kwotą 
na zakup samochodu i rozpatrzyć inne opcje. 
 Radna zapytała równieŜ czy boisko przy ul. Rolnej w Czerwonaku, na którym została 
zniszczona nawierzchnia poliuretanowa boiska do koszykówki jest podłączone do sieci 
monitoringu. Zdaniem radnej sprawcy wandalizmu powinni ponosić częściowo koszty 
zniszczeń.  
 Radna Daniela Jankowska – Bachor przewodnicząca Zarządu Osiedla Leśnego 
zwróciła uwagę na ograniczenie miejsc parkingowych na placu naleŜącym do Spółdzielni 
Mieszkaniowej im.  23 lutego  za budynkiem Banku Śląskiego na rzecz handlu obwoźnego, a 
w niedalekiej przyszłości pawilonu handlowego. Zaapelowała do Wójta o rozwaŜenie decyzji 
o przekazaniu gruntu spółdzielni, by nie okazało się, Ŝe powstanie tam bank, pawilon, 
centrum handlowe naleŜące do prywatnej osoby. Stanowczo sprzeciwia się takiemu 
rozwiązaniu. 
 Wójt zgodził się z wypowiedzią radnej Danieli Jankowskiej – Bachor o braku pewności, 
Ŝe przekazany teren będzie wykorzystany zgodnie z przeznaczeniem.  Wójt podjął decyzję o 
zamianie zadać planowanych – gmina wybuduje parking, spółdzielnia mieszkaniowa 
zagospodaruje teren rekreacyjny. 
 Wójt podkreślił, Ŝe teren znajduje się w centrum osiedla i jest w tej chwili 
najatrakcyjniejszym kawałkiem ziemi, dlatego naleŜałoby zatrzymać go dla gminy. W związku 
z koniecznością rozszerzenia usług medycznych, być moŜe konieczności prowadzenia przez 
samorządy Ŝłobków za parkingiem planowany jest teren pod usługi uŜyteczności publicznej, 
który naleŜy skomunikować z drogą główną. Zaapelował by radni zgodzili się na wykonanie 
inwestycji dla dobra mieszkańców gminy.   
 Radny Andrzej Moczulski dziwi się, iŜ mimo negatywnej opinii komisji i klubów Wójt 
nadal przekonuje radę o przyjęciu do budŜetu zadania – budowa parkingu w Koziegłowach 
w proponowanej kwocie.  
 Radny Waldemar Filipowicz poparł Wójta w kwestii budowy parkingu ze środków 
własnych gminy. Radny dziwi się, Ŝe radni - mieszkańcy Koziegłów przeciwni są budowie 
parkingu.  
 Radny Andrzej Rajewicz, przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Gospodarki Wodnej zwrócił uwagę na fakt, Ŝe budowa parkingu nie jest 
zadaniem własnym gminy. Brak miejsc parkingowych jest wynikiem braku dbałości spółdzielni 
mieszkaniowej, która stawiała kolejne bloki nie myśląc o infrastrukturze i o tym by Ŝycie 
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mieszkańców osiedla stało się wygodne. Podkreślił, Ŝe komisja zwróciła się o wykreślenie 
punktu dotyczącego budowy parkingu z projektu uchwały budŜetowej by temat raz jeszcze 
przeanalizować  i zapoznać się ze wszystkimi argumentami. Zdaniem radnego dobrym 
pomysłem jest przekazanie Spółdzielni do realizacji zadania związanego z budową terenu 
rekreacyjnego – parku w kwocie identycznej jaka zostanie wydatkowana przez gminę na 
budowę parkingu.  
 Radny Jerzy Wolniewicz uwaŜa, Ŝe Wójt zmieniając koncepcję dotyczącą realizacji 
parkingu powinien przedstawić ją radzie, a później wprowadzić w/w punkt do projektu 
uchwały. Zdaniem radnego teren jest atrakcyjny i naleŜy wspólnie zastanowić się nad jego 
przeznaczeniem. Radny przeciwny jest koncepcji budowy parkingu w zaproponowanej 
kwocie, a przede wszystkim temu, Ŝe jako radny nie moŜe o wielu rzeczach decydować a 
jedynie je przegłosować.   
 Radny zwrócił się równieŜ do Przewodniczącego Rady z prośbą o zmianę formuły 
związanej z udzielaniem głosu uczestnikom obrad. Sesja jest spotkaniem radnych, Wójt jest 
osobą doradczą a zatem nie moŜna ograniczać czasu wypowiedzi radnych dając moŜliwość 
wypowiedzenia się Wójtowi.  
 Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe ograniczenie czasu wypowiedzi ma na celu 
zdyscyplinowanie osób zabierających  głos. Czas wypowiedzi Wójta uzaleŜniony jest od ilości 
pytań zadanych ze strony radnych.  
 Wójt zaproponował, by umoŜliwić mu udzielenie odpowiedzi zaraz po zadaniu 
pytania przez radnego.  
 Radny Tadeusz Sikoń uwaŜa, Ŝe zapis w projekcie uchwały jest zbyt lakoniczny stąd 
pytania i wątpliwości. Radny uwaŜa, podobnie jak Wójt, Ŝe teren jest zbyt atrakcyjny by 
przekazywać go komukolwiek. Zaproponował, by obecny parking przy rynku za jakiś czas   
przeznaczyć na rozszerzenie działalności handlowej, a nowy parking słuŜyć będzie 
kupującym.  
 Radna Ewa Banaszak zwróciła się do radnych z Koziegłów by zainicjowali działania w 
celu naprawy schodów przy pawilonie handlowych w Koziegłowach (naprzeciwko pływalni). 
Radna 2 lata temu uległa wypadkowi w tym miejscu, uwaŜa, Ŝe jeŜeli nie moŜna 
wyegzekwować podjęcia prac od właściciela schodów to naleŜy, dla dobra społeczności 
gminnej, wyremontować schody z gminnych środków.  
  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Wodnej o wykreślenie z projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę nr 339/XLVII/2009 z dnia 16 grudnia 2009r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 
2010 r. zapisu pkt 4.  objaśnień: „Wniosek Wydziału Inwestycji w sprawie zmian budŜetu na 
zadaniach” o treści: 
i141 Budowa miejsc parkingowych w Koziegłowach, kwota 900.000,00 zł. Budowa I etapu 
parkingu w Koziegłowach (68 stanowisk postojowych)i przeniesienie tego tematu na kolejne 
posiedzenie rady. 
 W głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 
13 głosami przy 6 przeciw i stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 Przewodniczący Rady zaproponował by przewodniczący poszczególnych komisji 
spotkali się 12 lipca br. o godz. 13.00 na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Przestrzennego, Gospodarki Terenowej i Budownictwa w celu omówienia tematu. 
 Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały wraz z wprowadzoną 
zmianą. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwałę podjęto 18 
głosami przy 1 wstrzymującym się i stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Ad.7.Uchwała w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa poprzez uchylenie 
uchwały nr 276/XXXIX/2009 Rady Gminy Czerwonak z dnia 21 maja 2009 r. w sprawie 
wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu na terenie sołectw Kicin i Kliny. 
 Radca Prawny Ewa Gąsiorek wyjaśniła, Ŝe  kaŜdy kto uzna iŜ jego interes prawny 
został naruszony uchwałą Rady Gminy moŜe zwrócić się do Sądu Administracyjnego 
Wojewódzkiego, potem Naczelnego, jednak warunkiem jest zwrócenie się do gminy o 
zmianę swojego stanowiska, co uczyniła Kancelaria Prawna w imieniu swojego klienta, 
którego własność znajduje się w obszarze o jakim mówi uchwała. Kompetencja do likwidacji 
obszaru chronionego krajobrazu została przeniesiona z organów uchwałodawczych gminy 
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na sejmik samorządowy ustawą z dnia 23 sierpnia 2009 r. o zmianie niektórych ustaw w 
związku ze zmianami w organizacji i podziale zadań administracji publicznej w województwie. 
Tak więc organem właściwym w sprawach tworzenia, likwidacji lub zmiany granic obszaru 
chronionego krajobrazu, na dzień wniesienia przedmiotowego wezwania jest Sejmik 
Województwa Wielkopolskiego.  

W tym stanie rzeczy uwzględnienie wezwania przez organ stanowiący Gminy 
Czerwonak nie znajduje umocowania prawnego do powyŜszego albowiem kompetencje w 
tej materii posiada aktualnie wyłącznie wyŜej wymieniony organ stanowiący Województwa 
Wielkopolskiego. 
 Radny Marcin Wojtkowiak zapytał, czy odpowiedź na wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa moŜe mieć formę pisemnego stanowiska czy opinii rady.  
 Radca Prawny wyjaśniła, Ŝe stanowiska nie wyraŜone w formie uchwał mają 
znaczenie akcesoryjne. Uchwała wyraŜa podejście merytoryczne do tematu.  
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego, Gospodarki 
Terenowej i Budownictwa Tadeusz Sikoń przedstawił wątpliwości jakie pojawiły się na 
posiedzeniu komisji dotyczące ewentualnej konieczności podejmowania podobnych uchwał 
w odpowiedzi na pisma właścicieli nieruchomości połoŜonych w obszarach chronionego 
krajobrazu na terenie gminy. 
 Radca Prawny wyjaśniła, Ŝe rada nie musi reagować w taki sam sposób na podobne 
wezwania. 
 Radny Leszek Lesiczka, powiedział, Ŝe mieszkańcy Kicina wystosowali pismo do Urzędu 
Marszałkowskiego z ok. 200 podpisami osób, które przeciwne są tworzeniu obszarów 
chronionego krajobrazu na terenach obejmujących ich nieruchomości. Zbulwersowani są 
faktem, Ŝe uniemoŜliwia się im zabudowę tych terenów, pomimo, iŜ inne tereny są 
zabudowywane.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 12 głosami przy 1 
przeciw i 6 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Ad.8. Informacja na temat zagroŜenia powodziowego w gminie Czerwonak.  
 Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Leszek Kwiatkowski przedstawił 
informacje oraz zdjęcia z działań związanych z akcją powodziową w Gminie Czerwonak. 
Wykonany operat powodziowy dla Gminy Czerwonak oraz rozmowy z mieszkańcami 
zamieszkałymi przy rzece Warcie potwierdziły przypuszczenie o ewentualnych 
podtopieniach. Zorganizowany system monitorowania oraz przygotowania logistyczne dla 
zabezpieczenia miejsc zagroŜonych był trafny, zupełnie wystarczający i polegał na:  
- pełnieniu całodobowego dyŜuru w Gminnym Centrum Zarządzania Kryzysowego, którym na 
zmianę pełnili pracownicy Wydziału Bezpieczeństwa Publicznego i Zarządzania Kryzysowego 
oraz Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak; 
- prowadzeniu całodobowego monitorowania brzegu Warty przez straŜaków OSP 
Czerwonak, OSP Promnice oraz Koło „ĆMA” z Ligii Ochrony Przyrody; 
- współpracy z sołtysami zagroŜonych terenów. 
 Mieszkańcy gminy byli informowani na bieŜąco o sytuacji powodziowej w formie 
komunikatów wydawanych na stronie internetowej Urzędu Gminy.  
 Kierownik WZK podziękował sołtysom: Andrzejowi Moczulskiemu, Wojciechowi 
Bukowskiemu i Tadeuszowi Wojciechowskiemu, którzy byli dowódcami powierzonych 
odcinków oraz sołtysowi miejscowości Bolechówko, Potasze za dostarczanie piasku o kaŜdej 
porze dnia.  
 Prezentacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Ad.9. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 Nie wniesiono Ŝadnych uwag do informacji o działalności Wójta Gminy Czerwonak 
jako organu wykonawczego gminy między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Ad.10. Prezentacja działalności ZHP Hufiec Czerwonak na terenie Gminy Czerwonak. 
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 Radna Tatiana Kędziora, Komendantka Hufca Czerwonak – Murowana Goślina – Skoki 
przedstawiła działalność hufca na terenie gminy. Prezentacja stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 Komendantka zaprosiła do udziału w 3 dniowym wyjeździe do Ostowa k/Jastrzębiej 
Góry w dniach 6-8 sierpnia br. w celu odwiedzenia dzieci i młodzieŜy przebywających na 
obozie harcerskim. 
 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o zgłaszanie akcesu na wyjazd w biurze 
rady do końca czerwca. 
 
Ad.11. Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady odczytał pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej, w którym to 
stwierdza się, Ŝe uchwała Nr 378/LII/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 29 kwietnia 2010 r. w 
sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Czerwonak absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 
2009 rok została podjęta z naruszeniem przepisów art. 28a ust.1 ustawy z dni 8 marca 1998 r. o 
samorządzie gminnym, orzeka się iŜ wskazane wyŜej naruszenie prawa ma charakter 
nieistotny.  
 Zastępca Przewodniczącego Rady Ewa Banaszak odczytała wyjaśnienia Zastępcy 
Wójta Tomasza Stellmaszyka dotyczące uniewaŜnienia przez Wojewodę Wielkopolskiego 
niektórych zapisów  uchwały Nr 370/LI/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 15 kwietnia 2010 r. 
w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Czerwonak. Wojewoda Wielkopolski stwierdził niewaŜność §6 ust. 4, §9 ust. 2, §11 ust. 2 pkt 9, 
pkt 10 i pkt 14 oraz §11 ust. 3 i 4 w/w uchwały. Wyjaśnienia stanowią załącznik nr 9 do 
protokołu.  
 Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe rozpoczęły się Dni Gminy Czerwonak i 
zachęcał zebranych do czynnego udziału. 
 Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe druŜyna Klubu „Błękitni” Owińska przegrała 
mecz o wejście do IV Ligii  z druŜyną Warta Międzychód stosunkiem (1:3; 2:1). 
 Prezes Klubu „Błękitni” radny Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, Ŝe zespół Warta Międzychód 
jest trudnym przeciwnikiem, cieszy fakt, Ŝe walka była równorzędna. Celem na przyszły rok jest 
wejście do IV Ligii.  
 Radny Marcin Wojtkowiak poinformował, Ŝe odbyły się I Mistrzostwa Gminy 
Przedszkolaków, które odbyły się na Orliku. Impreza zostanie rozszerzona o Halowe Mistrzostwa 
Przedszkolaków, na które udało się pozyskać środki z  Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
na lata 2007-2013, oś 4 LEADER Lokalnej Grupy Działania Stowarzyszenie Światowid.   
 Zastępca Wójta Tomas Stellmaszyk dodał, Ŝe w kategorii małe środki na 30 złoŜonych 
wniosków, które zgodne były ze strategią lokalną, najwyŜszą średnią otrzymał wniosek Klubu 
„Błękitni” Owińska i otrzymał wnioskowaną kwotę. Na 8 miejscu oceniony został wniosek 
złoŜony przesz Stowarzyszenie Rozwoju Rekreacji i Ochrony Środowiska z Owińsk. 
 Zastępca Wójta poinformował, Ŝe w najbliŜszym czasie zostanie otwarte schronisko dla 
zwierząt w Kostrzynie w ramach Związku Międzygminnego. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk poinformował, Ŝe przed Sądem Okręgowym w 
Poznaniu została zawarta ugoda pomiędzy nim a radnym Markiem Pietrzyńskim, a chodziło o 
wypowiedź Zastępcy Wójta na sesji, która odbyła się 14 października ubiegłego roku. 
Podziękował radnemu za zawarcie ugody. W związku z powyŜszym Zastępca Wójta wygłosił 
oświadczenie następującej treści:  
 „UwaŜam, Ŝe moja wypowiedź podczas sesji Rady Gminy Czerwonak z dnia 14 
października 2009 r. dotycząca zarzutu łamania prawa przez radnego Marka Pietrzyńskiego w 

związku z pełnieniem przez Niego funkcji pełnomocnika firmy Marii Pietrzyńskiej przy 
zawieraniu umowy z dnia 6 lipca 2006 nr 30/A/2006, która dotyczyła usług koszenia terenów 
zielonych na Akwenmarinie była niefortunna. Czynnością tą radny Marek Pietrzyński nie 
złamał prawa. Wspomniana wypowiedź oparta była na własnej interpretacji przepisu art. 24f 
ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. Okoliczność, Ŝe radny nie naruszył prawa została  

potwierdzona opinią sporządzoną przez kancelarię dr Moniki Urbaniak”.  

 Radny Jerzy Wolniewicz przedstawił kilka informacji i zdjęć z wyjazdu studyjnego na 
Ukrainę, obwód Winnicki w dniach 7-14 maja br.   
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego, Gospodarki 
Terenowej i Budownictwa Tadeusz Sikoń przedstawił stanowisko komisji w odpowiedzi na 
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pismo Marszałka Województwa Wielkopolskiego w związku z wnioskiem mieszkańców 
miejscowości Kliny i Kicin dotyczącym uchylenia uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 
chronionego krajobrazu na terenie sołectw. Przewodniczący komisji podkreślił, Ŝe duŜo pracy 
w opracowanie stanowiska włoŜył radny Piotr Picyk. Stanowisko stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. Przewodniczący komisji podkreślił, Ŝe wyznaczenie Obszaru Chronionego 
Krajobrazu miało podkreślić znaczenie walorów krajobrazowych ostatnich 
niezabudowanych przestrzeni w Gminie Czerwonak i wyraŜało intencję ich szczególnego 
traktowania przy planowaniu przestrzennym, o co występowali lokalni działacze społeczni, 
jak i radni poprzednich kadencji. Istotne jest, Ŝe ostateczny kształt przestrzenny tych obszarów 
-  w tym dopuszczenie, czy zakaz zabudowy - zostanie określony dopiero w Miejscowym 
Planie Zagospodarowania Przestrzennego, którego procedura uchwalania wymaga 
konsultacji  z zainteresowanymi stronami. Nie istnieje więc zagroŜenie, iŜ mieszkańcy nie będą 
mogli się wypowiedzieć w istotnych dla nich kwestiach.  
 Radny Andrzej Rajewicz, przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Gospodarki Wodnej wyraził negatywną opinię komisji na temat przedstawionego 
stanowiska. Zdaniem radnego, komisja której przewodniczy, równieŜ powinna zająć się tym 
tematem, poniewaŜ dotyczy on ochrony środowiska, a zdanie radnego Piotra Picyka, autora 
pisma, nie powinno waŜyć o opinii całej rady w tym temacie. Zdaniem radnego autorom 
w/w uchwały chodziło o gospodarkę przestrzenną, a nie o ochronę środowiska.  
 Radny Tadeusz Sikoń podkreślił, Ŝe autor pisma, członek Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Przestrzennego, Gospodarki Terenowej i Budownictwa przygotował pismo, 
które zostało przyjęte przez komisje jako jej stanowisko.   
 Radny Marcin Wojtkowiak stwierdził, Ŝe pismo przygotowane przez  Komisję Rozwoju 
Gospodarczego, Przestrzennego, Gospodarki Terenowej i Budownictwa odzwierciedla stan 
faktyczny i podkreśla intencje zgodnie z którymi uchwała o obszarach chronionego 
krajobrazu powstała.  
 Sołtys miejscowości Kicin uwaŜa, Ŝe mieszkańcy Kicina zostali pokrzywdzeni w wyniku 
podjęcia w/w uchwały. Zwróciła uwagę, Ŝe uchwała dotyczy terenów rolnych – pól, a nie 
terenów leśnych, które warto chronić. Podkreśliła, Ŝe uchwała uniemoŜliwia właścicielom 
terenów rolnych ich podział i zabudowę.   
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stanowisko wypracowane przez 
Komisję Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego, Gospodarki Terenowej i Budownictwa. W 
głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 obecnych na sali. Rada przyjęła wyŜej wyraŜone 
stanowisko 7 głosami przy 4 przeciw i 7 wstrzymujących się, które stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu.  
 Radny Andrzej Moczulski przekazał informacje ze spotkania sołtysów z wójtami, 
burmistrzami i przewodniczącymi rad gmin Wielkopolski, które odbyło się 10 czerwca w 
Swarzędzu. Na spotkaniu omówiono zasady funkcjonowania funduszu sołeckiego.  Zdaniem 
radnego  zasady wypracowane w gminie Czerwonak dotyczące środków pozostających do 
dyspozycji sołectwa są o wiele korzystniejsze niŜ fundusz. Radny podkreślił, iŜ do tej pory był 
zwolennikiem funduszu sołeckiego, jednak  idea ta dopiero się rodzi, wady czy zalety będzie 
moŜna oceniać za kilka lat.  
 Radna Ewa Banaszak przekazała niezadowolenie mieszkańców z zamknięcia zlewni 
w COŚ Koziegłowy. Winą za to obarczają Wójta, którego decyzja o niewydaniu zgody na 
lewoskręt z ul. Gdyńskiej doprowadziła do tej sytuacji.  Zdaniem radnej naleŜałoby zamieścić 
w prasie lokalnej informacje na temat rzeczywistych powodów w/w sytuacji.  
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe temat ten poruszany był na ostatniej 
sesji. Urząd otrzymał odpowiedź na pismo w sprawie zamknięcia zlewni w COŚ Koziegłowy, w 
którym Aquanet wyjaśnia, Ŝe zlewnia w Koziegłowach nie spełnia norm Ministerstwa 
Infrastruktury a nakłady inwestycyjne byłyby nieekonomiczne. 
 Zastępca Przewodniczącego Rady Henryk Szczot zwrócił się z pytaniem do 
przewodniczącego doraźnej Komisji Rady Gminy Czerwonak ds. Monitorowania Lokalizacji 
Spalarni o dalsze losy przebudowy ulicy Gdyńskiej. Z wypowiedzi radnego wynikało, Ŝe 
Poznań nie uwaŜa spalarni za szkodliwą więc nie będzie rekompensaty w postaci 
przebudowy ulicy Gdyńskiej.  
 Wójt wyjaśnił, Ŝe Miasto Poznań nie wycofało się z przebudowy ulicy Gdyńskiej, 
jednak naleŜy liczyć się ze zmianą koncepcji. 
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 Radny Waldemar Filipowicz, przewodniczący doraźnej Komisji Rady Gminy 
Czerwonak ds. Monitorowania Lokalizacji Spalarni dodał, Ŝe przebudowa układu 
komunikacyjnego jest odrębnym tematem, nie jest to refundacja w ramach realizacji 
instalacji termicznego przekształcania odpadów.  
 Radny Marek Pietrzyński odniósł się do wystąpienia Wójta, które miało miejsce na 
początku sesji, dotyczącego działań radnego dyskredytujących wyróŜnienie Teraz Polska.  
Zdaniem radnego z wypowiedzi tej wynika, Ŝe radnemu odmawia się dostępu do poznania 
kryteriów konkursowych. Radny uwaŜa, Ŝe konkursy tego typu związane są z wydatkowaniem 
środków, a zadaniem radego jest czuwanie nad realizacją budŜetu. Radny uznał konkurs za 
bardzo elitarny: z 6 nominowanych gmin 3 otrzymały wyróŜnienia. Zastanawia się dlaczego 
temat ten owiany jest tajemnicą, uwaŜa Ŝe informacje na temat procedur konkursowych i 
wyników powinny być dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej. Działania Wójt uznał za 
reakcję emocjonalną, czego dowodem było zachowanie podczas gali z okazji XX-lecia 
Samorządu – Wójt przekazując okolicznościową monetę nie podał radnemu ręki. Radny 
wyraził oburzenie w związku z informacją, Ŝe radny nie ma prawa dochodzić w sposób 
publiczny do informacji na temat publicznych działań Wójta czy gminy. UwaŜa, Ŝe wybór 
drogi dostępu do informacji jest sprawą indywidualną i jako obywatel wolnego kraju takiego 
wyboru dokonał.  
 Wójt wyjaśnił, Ŝe działania jakie podejmuje nie są zabarwione emocjonalnie, a o 
podaniu ręki sam decyduje. Wskazał, Ŝe pytania radnego nie mają na celu zaspokojenia 
ciekawości, chodzi o szukanie sensacji. Działania takie szkodzą gminie, podwaŜają autorytet 
pracowników urzędu i całej gminy.  
 Radna Daniela Jankowska – Bachor powiedziała, Ŝe wstyd jej za postępowanie 
radnego Marka Pietrzyńskiego.  
 Radna zwróciła się z prośbą do Zastępcy Wójta Tomasza Stellmaszyka o 
egzekwowanie opłat od osób handlujących poza terenami wyznaczonymi zgodnie z 
uchwałą Rady Gminy. 
 Przewodniczący Zarządu Osiedla 40-lecia PRL w Czerwonaku Wojciech Skrzekut 
poinformował, Ŝe osiedle pozyskało środki zewnętrzne na prowadzenie kursy prawa jazdy i 
nauki języka angielskiego, z których korzystać będzie łącznie 29 osób. Trwają przygotowania 
do powołania stowarzyszenia, by skuteczniej pozyskiwać środki zewnętrzne z korzyścią dla 
mieszkańców osiedla.  
 Wójt przekazał prośbę mieszkańców Owińsk o przeniesienie stacji rowerowej Akwacja 
w inne miejsce, poniewaŜ stała się miejscem wieczornych burd. Zaproponował by przenieść 
ją na Osiedle 40-lecia PRL. 
 Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Henryk Szczot 
powiedział, Ŝe komisja zwróciła się z wnioskiem o przeniesienie stacji Akwacja na tereny 
kąpieliska.  
 Sołtys Owińsk  Wojciech Bukowski podkreślił, iŜ pierwotnie proponowano lokalizację 
przy Centrum Informacji Turystycznej przy Pałacu w Owińskach. 
 Wójt wyjaśnił, Ŝe prawdopodobnie nie wyrazi na to zgody konserwator.  
 Przewodniczący Rady wrócił do wniosku Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa i Gospodarki Wodnej, która zwraca się z propozycją zmiany formy Sprawozdania 
doraźnej komisji Rady Gminy Czerwonak ds. Monitorowania Lokalizacji Spalarni z ustnej na 
pisemną. Komisja jest zdania, iŜ forma pisemna sprawozdania dostarczona radnym razem z 
materiałami sesyjnymi umoŜliwi dokładne zapoznanie się z przedłoŜonym materiałem i 
przygotowanie się do ewentualnej dyskusji merytorycznej.  
 Przewodniczący doraźnej Komisji Rady Gminy Czerwonak ds. Monitorowania 
Lokalizacji Spalarni Waldemar Filipowicz wyjaśnił, Ŝe sprawozdanie w formie pisemnej 
powinno być przygotowane na 10 dni przed sesją, na spotkanie przedsesyjne, a zatem 
informacje w nim zawarte nie będą aktualne.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Wodnej. W głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 
obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 12 głosami przy 4 przeciw i 2 wstrzymujących się, 
wniosek komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 Radna Ewa Adamczyk zwróciła uwagę na zły stan nawierzchni ul. Szkolnej w 
Czerwonaku.  
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 Wójt wyjaśnił,  Ŝe remont nawierzchni przewidziany jest w najbliŜszym czasie. 
Radna zwróciła się równieŜ z prośbą o dopilnowanie by właściciele pasów drogowych 
sprzątali te miejsca.  
 Radna Anna Flaczyńska poinformowała, Ŝe 29 maja br. na Stadionie LKS Kicin odbył 
się festyn zorganizowany przez Sołectwo Kicin i Stowarzyszenie „Len”. Impreza połączona z 
pchlim targiem, dochód przeznaczono na pomoc dla powodzian.   
 Radny Marcin Wojtkowiak w imieniu Zarządu Klubu „Błękitni” Owińska i swoim oraz 
Sołtysa Owińsk zaprosił zebranych na Międzynarodowy Turniej Piłkarski dla dzieci i młodzieŜy, 
który odbędzie się 26-27 czerwca br.  Klub „Błękitni” . W sobotę, 26 czerwca br, na boisku 
Klubu „Błękitni” odbędzie się festyn sołecki. 
 Wójt poinformował, Ŝe ogłoszono konkurs na stanowisko Dyrektora AKWEN-u, Pan 
Marcin Napierała obejmuje podobne stanowisko w Dopiewie, gdzie mieszka. 
 
Ad.12. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady zamknął LIV sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
protokół sporządziły: 
Magdalena Deckert  
Izabela Lesiecka 
 


